
Folketingets Sundhedsudvalg har den 19. august 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 778 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler An-
dersen (RV).

Spørgsmål nr. 778:
’’Ministeren bedes redegøre for, hvor mange personer der inden for de sene-
ste fem år har gjort brug af henvisning til psykologbehandling (jf. Sundhedslo-
ven §§ 69 og 72) og, i det omfang det er muligt, disse personers indkomstfor-
hold.”

Svar:

Jeg har ikke statistik på, hvor mange af de patienter, der får en henvisning til 
psykologbehandling, som rent faktisk anvender henvisningen, men som ud-
gangspunkt må man forvente, at patienter, som får en henvisning fra deres 
praktiserende læge til psykologbehandling, også gør brug af denne.

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 777 fra Folketingets 
Sundhedsudvalg.

Med venlig hilsen
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